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intäkter och hantering av vissa risker. Inför eventuell investering återkommer VD med 

underlag och ekonomiska kalkyler till styrelsen  för genomförandebeslut. 

 

- Direkten Annedal. Eva Lenngren informerade om lokalhyrestagaren i Annedal där diskussion 

har förts i media. Bolaget försöker föra dialog med hyresgästen för att nå en överenskommelse, 

men hittills har inte företrädare från Direkten velat träffa bolaget. 

 

- Bygglov solceller. Vd informerade om att bolaget erhållit bygglov för solceller på taket på 

adressen Hauptvägen 65-69 i Hökarängen i enlighet med bygglovsansökan. 

 

- Grow Smarter Årsta. Linus Johansson informerade om samrådsförfarandet i Valla torg där 

drygt 75 % av hyresgästerna har godkänt ombyggnationen i de första två husen och om 

kommande förfarande i Hyresnämnden. Vidare beskrevs problematiken med 

evakueringsbostäder och risken att fördröjningar av projektet medför försämringar för 

hyresgästernas möjlighet att erhålla ersättningsbostäder som svarar bäst mot önskemålen. 

 

- Konst i Solberga. Eva Lenngren informerade om konst i samband med nyproduktion i Solberga 

och hur man använt material och historia från platsen. Konstnären har varit My Lind.    

 

- Nya Tomträttsavgälder. Bolaget återkommer till styrelsen efter att förslaget varit ute på remiss 

och informerar om vilka effekter en förändring enligt förslaget får på bolaget.  

 

§ 15 Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor anmäldes. 

 

§ 16 Mötets avslutning 

 

Ordföranden förklarade mötet avslutat.  

 

Vid protokollet: 

  

 

 Linus Johansson 

 

Justerat: 
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